
 

Dato, tidspunkt, sted, deltagende  12/02/2025, kl. 18:00, Annexhallen,  

Godkendelse af tidl. referat Link:  

Konstituerende bestyrelse ● Formand: Tobias Kjær 
● Træneransvarlig: Mia & Kathrine 
● Turneringsansvarlig: Astrid 
● Frivilligansvarlig: Julie 
● Kasser: Victor Terkelsen 
● Materialeansvarlig: Thomas 
● Kommunikationsansvarlig: Nikolai Henriksen 

 
● AUS-ansvarlig: Astrid? 
● Annexens bestyrelse: Thomas 

 
● Næstformand: Victor  

 
● Vores forventning til hinanden 

○ Spørg om hjælp, professionel, tavshedspligt 
● Vores forventning til det kommende år 

○ Forbedre fællesskabet i bestyrelsen, nedskrive og gemme historier, traditioner mm. 

Debatpunkter  ● Eventuelle ting fra GF 
○ Hvor mange prøvetræninger har udenlandske spillere. På ½ går det næsten lidt for 

hurtigt med at få spillere ind på holdsport. Det ændres i trænermanualen til at man 
har 2-3 prøvetræninger. 

○ Passive medlemmer skal defineres i vedtægterne til næste GF 
○ Vi skal have indsamlet 5’s trøjetaske og de store trøjer flyttes til 4 herres taske. 

● Evaluering af GF 
○ GF  gik generelt godt 
○ Odds var en god ide, det skal blot udtænkes lidt bedre. 
○ Udvalgspræsentationen kunne godt fylde noget mere. Det kunne evt være at de 

skulle lave noget oplæg/indslag. 



○ Lave en mere generel struktur igennem generalforsamlingen. Det kunne både være 
en struktur som var offentligt kendt eller en dagsorden specifikt lavet til ordstyreren. 

○ Hvor upartisk skal ordstyreren være. Må han svare på spørgsmål? Næste gang 
briefes ordstyreren inden. 

● De sociale udvalg mangler hjælp. Hvad gør vi? 
○ Generelt viser vi mere på sociale medier om hvad der foregår i udvalgene under 

planlægning. 
○ Stævne mangler fra herrer, aktivitet mangler fra alle undtagen ½ damer, ½ herrer 

mangler i fest.  
○ Neo tager den op efter træning på ¾ herrer indenfor en uge. 
○ Julie gør det samme 
○ Thomas og Andreas gør det samme 
○ Foreslå udvalg at lave kontaktpersoner/formænd i udvalgene 

● Hængelåse i hallen 
○ Thomas køber låse og fikser låse 

● 1. Damer, oprykning og budget 
○ Måske finde en sponsor 
○ DHL tager imod så mange som muligt. Nemt sted at tjene pengene. 

Beslutningspunkter  ● Udnævne talerør til hvert udvalg 
○ Kommunikation: Nikolai 
○ Stævne: Tobias 
○ Aktivitet: Julie 
○ Fest: Kathrine 

● Bestyrelsesfest 
○ Mia og Julie 

Informationspunkter  ● Overdragelse af bestyrelsesposter skal være gjort inden næste møde 
● Tilskudsregnskab Victor? 
● Der skal allerede til at kigges på trænere 
● Victor, hvordan går det med kontingent? 

○ Det virker til at de fleste har betalt 
● Tobias og Victor indberetter aktivitetsstøtte 
● Opsætning af nye bestyrelsesmedlemmer 



○ Udfyld “Bestyrelsen 2025/2026” 
○ Vise dokument med koder 
○ I kan læse “Forretningsorden” dokumentet for at høre helt formelt hvordan tingene 

foregår til møder. 
■ Næste gang viser vi hvordan holdsport virker 

Regnskabsorientering  ● Intet at bemærke. Spørg AUS om lokationer til festudvalget. 

Emner PR ● Hjemmesiden skal opdateres med nye medlemmer af bestyrelsen 

Årshjul gennemgås   Årshjul JAI

Dagsordenspunkter til næste gang  ● Gennemgang af holdsport 
● Opfølgning for udvalg og medlemmer 
● Sponsorudvalg/makker til Thomas 
● Thomas og rekom 

Opsamling på “Tasks”  

Næste møde fastsættes  12/3 hos Neo 

Punkter til næste møde  Spons 

 
 

https://docs.google.com/document/d/1QFzlU4NpmnOTShADREq18Qtv8ZJV95QJB3jxI0Ru9Ic/edit#heading=h.u4eoe6a3770

